
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
(vragen ingevolge ar,kel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente Gennep)  

RG nr.  

Datum  26 juli 2019 

Aan  Het College van burgemeester en wethouders 

Steller vragen Holger Rodoe  

Onderwerp Veiligheidsrisico’s door tekortschietende hulp van Veilig Thuis 

Geacht College van burgemeester en wethouders, 

De afgelopen weken heeft de VVD-fractie kennisgenomen van berichten in de media over mogelijke 
veiligheidsrisico’s door tekortschietende hulp van Veilig Thuis in samenwerking met de gemeenten Venlo 
en Roermond. Er worden verontrustende conclusies getrokken over de samenwerking van Veilig Thuis 
Noord- en Midden Limburg en de gemeenten Roermond en Venlo, zoals ontbrekende risicotaxaties en 
veiligheidsplannen, ontbrekende regie en geen integraal zicht op ‘gezinssituatie en de aanwezige 
(on)veiligheid in het gezin’. Aangezien Venlo als centrumgemeente fungeert is het essentieel voor de 
fractie van de VVD Gennep om inzichtelijk te maken of soortgelijke problemen ook van toepassing zijn op 
gezinnen uit onze gemeente en welke stappen er worden gezet om dit soort misstanden over de totale 
breedte van de Veilig Thuis organisatie in Noord- en Midden Limburg in toekomst te voorkomen. 
Iedereen in onze gemeente en elders in ons land heeft recht op een veilig thuis. Het verzorgen en 
ondersteunen rondom crisismeldingen bij onveilige thuissituaties moet altijd adequaat en effectief 
opgevolgd worden. Laat helder zijn dat we veiligheidsrisico’s voor onze inwoners niet zullen tolereren! 

Derhalve wordt het college verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Heeft het College kennis van de berichten in de media omtrent de situatie bij Veilig Thuis en zo 
ja, is naar aanleiding daarvan onderzocht of deze zorgen m.b.t. veiligheidsrisico’s ook van 
toepassing zijn op de gemeente Gennep? 

2. In 2017 is onderzoek verricht door de Inspectie Gezondheidszorg, destijds zijn ook al 
onvolkomenheden geconstateerd waarna er een verbeterplan werd opgesteld en uitgevoerd. In 
de vervolgaudit van de inspectie werden de verbeteringen als ‘voldoende’ beoordeeld. Worden 
de destijds doorgevoerde verbetermaatregelen nog steeds gemonitord? 

3. Kan het College aangeven hoe de samenwerking met Veilig Thuis naar mening van de gemeente 
Gennep verloopt en of er de afgelopen jaren situaties waren waarbij de kwaliteit van Veilig Thuis 
heeft gezorgd voor veiligheidsrisico’s voor personen/gezinnen uit de gemeente Gennep? 

De VVD-fractie ziet uw beantwoording graag tegemoet. 

Holger Rodoe    
Fractievoorzitter 

 


